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Dear families,

Welcome back!
We hope you all had a wonderful summer break; we are delighted at the
smooth start to our new academic year. Staff are rested and motivated,
families are supportive and students are enthusiastic! A perfect
combination.

Over the holiday we have had work going on to ensure an improved and enhanced learning
experience for your child. We are currently enjoying a new astro-turf, 3 new computing suites, bespoke
secondary furniture,  more toilets have been installed in Ghaf and Acacia blocks, and we are finalizing a
new Early Years soft-play room for your children to use in the coming weeks and months. 

Thank you for your support and words of encouragement on our very first day; many of your motivating
comments have been so appreciated by our entire staff team. ‘ What you focus on, increases’- and we
are delighted that you can see so many positive aspects of our work, as we strive to improve every
single day.

IB- Year 12 trip
I want to extend a warm welcome to our returning students and newcomers in Year 12. We're thrilled to
have you as part of Aspen Heights British School for another exciting academic year.

ا عطلة صيفية رائعة؛ نحن سعداء بالبداية السلسة لهذا العام الدراسي نأمل أن تكونوا قد قضيتم جميعً

الجديد. الموظفون مرتاحون ومتحمسون، والأسر داعمة والطلاب متحمسون! 

خلال العطلة، كنا نعمل بشكل مستمر لضمان تجربة تعليمية متطورة لأبنائكم. نحن نستمتع حاليًا بالملعب المجدد ، و3  غرف كمبيوتر

جديدة وأثاث جديد للمرحلة الثانوية  وتم تركيب المزيد من المراحيض في منطقتي الغاف واكاسيا، ونحن نعمل على الانتهاء من إنشاء

غرفة لعب جديدة للصفوف المبكرة ليستخدمها الطلاب في الأسابيع والأشهر القادمة.

نشكركم على دعمكم وكلماتكم التشجيعية في يومنا الأول؛ لقد حظيت العديد من تعليقاتكم المحفزة بتقدير كبير من قبل فريق

الموظفين بأكمله. "ما تركز عليه يتزايد" - ويسعدنا أن تتمكن من رؤية العديد من الجوانب الإيجابية لعملنا، حيث نسعى جاهدين

للتحسين والتطوير كل يوم.

البكالوريا الدولية - رحلة السنة 12
ا من مدرسة أسبن هايتس البريطانية أود أن أرحب ترحيبًا حارًا بطلابنا الحاليين و الجدد في الصف الثاني عشر. ويسعدنا أن يكونوا جزءً

لعام دراسي آخر رائع.



This year marks a special milestone as we introduce a new cohort of students to the International
Baccalaureate (IB) program. The IB program not only challenges your children academically but will
also encourage them to become well-rounded individuals and global citizens. We believe that each
student's unique qualities will contribute to building our school community.

We are excited to share the news of our newly prepared 6th Form classroom. It aims to foster
collaboration, exploration, and academic excellence, serving as a hub for engaging discussions.

On August 30th, 2023, our Year 12 students had an exciting opportunity to extend their learning beyond
the classroom. They visited the Comic Craze Vol. 3 exhibition, which offers a captivating exploration of
non-literary text analysis through various artists' works. This experience will undoubtedly enhance their
critical thinking and analytical skills as IBDP students. They even had the fortune to meet Mohammed
Mandi, who is the UAE’s leading calligrapher known for his stylized form of the Arabic alphabet. His work
can be seen on the UAE passport and banknotes. What an incredible opportunity! Thank you for
entrusting us with your child's education. Here's to a year filled with growth, learning, and unforgettable
experiences.

يمثل هذا العام علامة فارقة حيث سيبدأ طلاب السنة الثانية عشرة في برنامج البكالوريا الدولية )IB(. لا يتحدى برنامج البكالوريا الدولية

ا متمكنين و مواطنين واعيين. ونحن نعتقد أن الصفات الفريدة لكل ا على أن يصبحوا أفرادً أبنائكم أكاديميًا فحسب، بل يشجعهم أيضً

طالب سوف تساهم في بناء مجتمع مدرستنا.

يسعدنا أن نشارك أخبار الفصل الدراسي للصف السادس الذي تم إعداده حديثًا. والذي يهدف إلى تعزيز التعاون والاستكشاف والتميز

الأكاديمي، ليكون بمثابة مركز للمناقشات التحفيزية.

في 30 أغسطس 2023، حظي طلاب الصف الثاني عشر بفرصة مميزة  لتوسيع نطاق تعلمهم خارج الفصل الدراسي. قاموا بزيارة

ا آسرًا لتحليل النص غير الأدبي من خلال أعمال الفنانين المختلفة. ولا شك أن معرض Comic Craze Vol رقم 3، الذي يقدم استكشافً

هذه التجربة ستعزز تفكيرهم النقدي ومهاراتهم التحليلية كطلاب IBDP. حتى أنهم حظوا بفرصة مقابلة السيد محمد مندي، وهو الخطاط

الرائد في دولة الإمارات العربية المتحدة والمعروف بأسلوبه المنمق للأبجدية العربية. ويمكن رؤية أعماله على جواز السفر الإماراتي

والأوراق النقدية. يا لها من فرصة لا تصدق! نشكركم على ثقتكم بنا في تعليم أبنائكم. هذا عام مليء بالنمو والتعلم والتجارب التي لا

تُنسى.



Class Representatives - Friends of Aspen 
All classes at AHBS has 2 volunteer parents who acts as ‘Class representatives’ called Friends of
Aspen. Friends of Aspen work with the teacher to coordinate special activities and events, to
welcome new families in the class or year group, and to assist the teacher in getting
information to parents. If you are interested in being the class representative for your child’s
class, please reach out to your child’s teacher. Class representatives will meet with Miss Clark
on Wednesday 13th September to discuss the role and organisation.

Secondary Form Groups
At Aspen Heights British School we strive to ensure that all of our young people thrive with the individual
support that they require.  This year we have expanded our secondary phase significantly with the
introduction of our new IBDP programme.  Therefore, we have more specialist teachers and so we are
able to nurture every child within smaller groups during form times.  Each form class has two groups,
orange and green for their PSHE sessions (3x30 minutes per week).  During these sessions your child’s
form advisor is able to spend quality time with a small group of young people to support them based on
their individual needs.  

Next Week;

Early Years Optional Pick Up Time - Monday - Thursday
We are delighted with how our children in Early Years have settled in this week; the phasing in sessions
have been a great success. Based on parental feedback from last year, we are offering an optional
early pick up time from Mondays - Thursdays. The gates will open at 1pm and close again at 1:15pm,
please collect your child from the class back door. For the safety of the children it is essential that if you
are picking up your child early that you come during that window. If you do not opt for the early pick,
please collect your child from the back door at 2:15pm.

ممثلو الفصل - أصدقاء أسبن

تضم جميع الفصول الدراسية في أسين هايتس اثنين من  أولياء الأمور المتطوعين الذين يعملون بمثابة "ممثلي الفصل" ويطلق عليهم

أصدقاء أسبن. يعمل أصدقاء أسبن مع المعلم لتنسيق الأنشطة والفعاليات الخاصة، للترحيب بالعائلات الجديدة في الفصول الدراسية،

ا بأن تكون ممثل الفصل لفصل طفلك، فيرجى التواصل مع معلم ومساعدة المعلم في إيصال المعلومات إلى أولياء الأمور. إذا كنت مهتمً

ابنك/ ابنتك. سيجتمع ممثلو الفصل مع الآنسة كلارك يوم الأربعاء 13 سبتمبر لمناقشة كيفية العمل والتنظيم

مجموعات صفوف المرحلة الثانوية

في مدرسة أسبن هايتس البريطانية، نسعى جاهدين لضمان ازدهار جميع شبابنا من خلال الدعم الفردي الذي يحتاجون إليه. لقد قمنا هذا

العام بتطوير مرحلتنا الثانوية بشكل كبير من خلال تقديم برنامج البكالوريا الدولية الجديد. ولذلك، لدينا المزيد من المعلمين المتخصصين

وبالتالي نحن قادرون على رعاية كل طالب ضمن مجموعات أصغر خلال أوقات الدراسة. يحتوي كل فصل دراسي على مجموعتين،

برتقالية وخضراء لحصص PSHE الخاصة بهم )3 × 30 دقيقة في الأسبوع(. خلال هذه الحصص، يستطيع المعلم/ـة المسؤول عن النموذج
الخاص بابنك/ابنتك قضاء وقت ممتع مع مجموعة صغيرة من الشباب لدعمهم بناءً على احتياجاتهم الفردية.

الأسبوع المقبل؛

وقت اصطحاب الطلاب الاختياري )FS1 & FS2(  - من الاثنين إلى الخميس

اً. بناءً على اً جد نحن سعداء بكيفية استقرار أطفالنا في السنوات الأولى في هذا الأسبوع؛ لقد كان التنفيذ التدريجي للحصص ناجح

تعليقات أولياء الأمور من العام الماضي، فإننا نقدم وقتًا اختياريًا لاصطحاب الطلاب المبكر من الاثنين إلى الخميس. ستفتح البوابات عند

الساعة الواحدة ظهرًا وتغلق مرة أخرى عند الساعة 1:15 ظهرًا، يرجى اصطحاب طفلك من الباب الخلفي للفصل. من أجل سلامة

الأطفال، من الضروري إذا كنت ترغب في أخذ طفلك مبكرًا فيرجى منك أن تأتي خلال تلك الفترة. إذا لم تختر الاختيار المبكر، فيرجى أخذ

طفلك من الباب الخلفي الساعة 2:15 ظهرًا.



Year 5 & 6 Families Monday 4th September @ 1:30pm - Main Hall

Year 3 & 4 Families Tuesday 5th September @ 1:30pm - Main Hall

Year 1 & 2 Families Wednesday 6th September @ 1:30pm - Main Hall

EYFS Families Thursday 7th September @ 1:30pm - Main Hall

Secondary Families Wednesday 6th September @ 5pm - Main Hall

Family Information Meetings - Early Years, Primary & Secondary
Next week we would like to invite families into school to learn more about the specific phases of the
school that your children are in. During the ‘Family Information Meeting’ the team will share with you the
day to day routines, expectations, homework, timetables, curriculum coverage and lots more! We would
like to invite families to attend of the following days;

If you are unable to attend the information meeting during the day, we will be repeating the meetings
in the evening on Thursday 7th September at 5pm.

Family Yoga- Thursday 7th September- 8am
Once again I am delighted to be offering ladies yoga to our community on the first Thursday of each
month at 8am. Please wear comfortable clothes, and bring a yoga mat and water bottle- we will meet
in the Gallery just before 8am and yoga will be in the dance studio.. See you there!

في الأسبوع المقبل، نود أن ندعو العائلات إلى المدرسة لمعرفة المزيد عن الصفوف الدراسية التي يلتحق بها أبنائكم. خلال "الاجتماع

العائلي"، سوف يشارك الفريق معكم  الروتين اليومي والواجبات المنزلية والجداول الدراسية. وتغطية المناهج الدراسية وغيرها الكثير!

ونود أن ندعو العائلات للحضور في الأيام التالية؛

. إذا لم تتمكن من حضور الاجتماع العائلي خلال النهار، فسوف نكرر الاجتماعات في مساء يوم الخميس 7 سبتمبر في تمام الساعة 5 مساءً

اليوغا العائلية - الخميس 7 سبتمبر - 8 صباحًا
يسعدني مرة أخرى أن أقدم اليوغا للسيدات في مجتمعنا في أول يوم خميس من كل شهر الساعة 8 صباحًا. يرجى ارتداء ملابس

مريحة، وإحضار بساط اليوغا وزجاجة ماء - سنلتقي في المعرض قبل الساعة 8 صباحًا مباشرةً وستكون اليوغا في استوديو الرقص..

نراكم هناك!

Positive Discipline in Everyday Parenting Course
We are pleased to announce that starting mid September, Mrs Khan, our school counselor, and Miss
Morgan, our Head of Inclusion, will run the Positive Discipline in Everyday Parenting (PDEP) program for a
new cohort of parents.
Last year, in partnership with ECA, Mrs Khan and Miss Morgan facilitated the first ever Aspen Heights
Parenting Program.  
Over the course of 8 weeks, the program will help you to better understand the development stages of
your child from birth to eighteen years, foster strong relationships with your children and better
understand how to provide positive discipline to your child when faced with parenting challenges.
If you would like to learn more about the course, Mrs Khan and Miss Morgan will be sharing more about
it during the family information sessions next week.  If you would like to express your interest in
attending, please complete the Google Form  here: Parenting Program Expression of Interest

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSfkr69YIFI1ZLbPWqPmbQVGtd8Ag6t5Lfaj6aYBGahgOkWTAQ/viewform


Update to the Newsletter
This year, we are pleased to announce an update for our weekly newsletter! Starting from next week,
there will be a Padlet link for you to access the photos for your children’s classes.  Padlet is a software
that can be used to share photos and other content.  Even better, it is mobile friendly and even has an
app that can be downloaded to both apple and android devices.  We hope you love the new format as
much as we do!

Open Day 10th September 2023
One of the best ways to spread the news of how good a school is, is by word of mouth. It is clear, having
seen the children in class this week, how happy they are at Aspen Heights British School. We are keen to
share this with other families. If you have relatives or friends who have not had an opportunity to look
around Aspen Heights please encourage them to attend our Open Day on 10th September 2023. Don’t
forget our ‘Refer a Friend’ offer is always valid which enables you to get an extra 5% discount* on your
child’s tuition fee.  (*T&C’s apply) 

دورة الانضباط الإيجابي في التربية اليومية
ا من منتصف شهر سبتمبر، ستقوم السيدة خان، مستشارة مدرستنا، والآنسة مورجان، رئيسة قسم دمج الطلاب يسعدنا أن نعلن أنه بدءً

لدينا، بإدارة برنامج الانضباط الإيجابي في التربية اليومية )PDEP( مع مجموعة جديدة من أولياء الأمور.

في العام الماضي، وبالشراكة مع ECA، قامت السيدة خان والآنسة مورغان بتيسير أول برنامج للأبوة والأمومة في أسبن هايتس.

على مدار 8 أسابيع، يساعدكم هذا البرنامج على فهم مراحل نمو أبنائكم بشكل أفضل منذ الولادة وحتى عمر الثمانية عشر، وتعزيز

العلاقات القوية مع أبنائكم و فهم أفضل لكيفية توفير الانضباط الإيجابي لهم عند مواجهة أي تحديات معهم.

إذا كنت ترغب في معرفة المزيد عن الدورة، ستشارك السيدة خان والآنسة مورجان المزيد عنها خلال جلسات المعلومات العائلية
Parenting Program Ex﻿pression .الأسبوع المقبل. إذا كنت ترغب في التعبير عن اهتمامك بالحضور، فيرجى إكمال نموذج جوجل

of Interest

تحديث النشرة الإخبارية

يسعدنا هذا العام أن نعلن عن تحديث نشرتنا الإخبارية الأسبوعية!

ابتداءً من الأسبوع المقبل، سيكون هناك رابط بادليت الإلكتروني لتتمكن من الوصول إلى الصور الخاصة بفصول أبنائك. رابط بادليت

الإلكتروني هو برنامج يمكن استخدامه لمشاركة الصور والمحتويات الأخرى. والأفضل من ذلك، أنه متوافق مع الأجهزة المحمولة، كما أنه

يحتوي على تطبيق يمكن تنزيله على كل من أجهزة أبل و أندرويد. نأمل أن يعجبك الشكل الجديد بقدر ما نحبه!

اليوم المفتوح 10 سبتمبر 2023
إحدى أفضل الطرق لنشر الأخبار حول مدى جودة المدرسة هي عن طريق الكلام الشفهي. من الواضح، بعد رؤية الطلاب في الفصل هذا

الأسبوع، مدى سعادتهم في مدرسة أسبن هايتس البريطانية. نحن حريصون على مشاركة هذا مع العائلات الأخرى. إذا كان لديك أقارب أو

أصدقاء لم تتح لهم الفرصة للتجول في أسبن هايتس ، فيرجى تشجيعهم على حضور يومنا المفتوح في 10 سبتمبر 2023. لا تنس أن

ا والذي يمكّنك من الحصول على خصم إضافي بنسبة 5%* على الرسوم الدراسية لابنك/ عرض " إحالة صديق" الخاص بنا صالح دائمً

ابنتك. )*تطبق الشروط والأحكام(

Attendance 

This week the best attendance in EYFS goes to Nursery Butterflies with 100% attendance.  Well done Butterflies!
This week the best attendance in Primary goes to Oasis and Year 2 Gazelles with 100% attendance.  Well done
Oasis!
This week the best attendance in secondary goes to Year 12 Yas with 100% attendance.  Well done Year 12 Yas!
The more you come to school, the more you learn! 

حضور الطلاب

أفضل حضور في المراحل التأسيسية لهذا الأسبوع كان من نصيب Nursery Butterflies بنسبة حضور 100%. أحسنتم!

أفضل نسبة حضور في المرحلة الابتدائية هذا الأسبوع كانت من نصيب Oasis والسنة الثانية Gazelles بنسبة حضور 100%. أحسنتم!

هذا الأسبوع أفضل نسبة حضور في المرحلة الثانوية كان لفصل السنة 12 ياس بنسبة حضور 100%. أحسنتم!

كلما أتيت إلى المدرسة، كلما تعلمت أكثر!

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSfkr69YIFI1ZLbPWqPmbQVGtd8Ag6t5Lfaj6aYBGahgOkWTAQ/viewform
https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSfkr69YIFI1ZLbPWqPmbQVGtd8Ag6t5Lfaj6aYBGahgOkWTAQ/viewform
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056 538 4416 

admissions@ahbs.ae



We are really excited to begin our ILOS (International Learning Opportunities) journey in the coming
weeks and look forward to all of the amazing learning experiences they will provide for our school
community. The ILOS available this year are:

● ISP Scientist - provides a unique opportunity for students to become citizen scientists and contribute
to real-world STEM research projects.

● ISP Artists -  encourages the artistic exploration of ISP students by providing them with guided
activities to inspire their creative expression.

● ISP Changemakers - aids the development of projects that will enable communities to take action to
address issues that are relevant to their community.

● ISP Film Makers - a project where students learn the importance of collaboration in achieving the
common goal of producing a film, its trailer and poster. 

● ISP Exchange Programmes - These programmes encourage exchange across the world where ISP
schools are located. The aim is to offer students the opportunity to experience a culture different from
their own through virtual experiences, home stays or attending another ISP school for a month.

● ISP MUN (Model United Nations) - supports students as they learn about diplomacy, international
relations, research techniques, public speaking and debating, resulting in becoming delegates in
online and in person Model United Nations Committees.

● ISP Chess - grows student skills and teamwork by connecting them with other ISP students to play
fast chess in online and in-person tournaments.

● Street Child United -  offers authentic opportunities for students to raise awareness about the rights
and protection of street- connected young people. This project could include initiatives such as
holding a dress up day at school, creating a community event, holding a sale or even organising a
sports event. 

All of our ILOS will take place at different points throughout the year and will be rolled out so that all of
our community have the opportunity to engage with these experiences. There are many choices
available to help our students develop a range of life competencies, encouraging them to
communicate, lead and innovate, enabling all of our students to become responsible global citizens. 



ا لبدء رحلة )فرص التعلم الدولية( ILOS في الأسابيع المقبلة ونتطلع إلى جميع تجارب التعلم المذهلة نحن متحمسون حقً

التي ستوفرها لمجتمع مدرستنا. ILOS المتاحة هذا العام هي:

عالم ISP -  يوفر فرصة فريدة للطلاب ليصبحوا علماء مواطنين وأن يساهموا في مشاريع أبحاث العلوم والتكنولوجيا

والهندسة والرياضيات )STEM( في العالم الحقيقي

فنانو ISP - يشجعون الاستكشاف الفني لطلاب مدارس الشراكة الدولية من خلال تزويدهم بالأنشطة الموجهة
لإلهام تعبيرهم الإبداعي.

صناع التغيير ISP - يساعد في تطوير المشاريع التي ستمكن المجتمعات من اتخاذ الإجراءات اللازمة لمعالجة القضايا
ذات الصلة بمجتمعهم.

صناع السينما ISP  - مشروع يتعلم فيه الطلاب أهمية التعاون في تحقيق الهدف المشترك المتمثل في إنتاج فيلم
ومقطع دعائي والإعلان له.

.ISP هذه البرامج تشجع التبادل في جميع أنحاء العالم حيث توجد مدارس الشراكة الدولية - ISP برامج التبادل

الهدف هو إتاحة الفرصة للطلاب لتجربة ثقافة مختلفة عن ثقافتهم من خلال التجارب الافتراضية أو الإقامة في

المنزل أو الالتحاق بمدرسة ISP أخرى لمدة شهر.

)نموذج الأمم المتحدة(  ISP MUN - يدعم الطلاب في تعلمهم عن الدبلوماسية والعلاقات الدولية وتقنيات البحث
والخطابة العامة والمناقشة، مما يؤدي إلى أن يصبحوا مندوبين في لجان نموذج الأمم المتحدة عبر الإنترنت وبشكل

شخصي

شطرنج ISP  - ينمي مهارات الطلاب والعمل الجماعي من خلال ربطهم مع طلاب آخرين من مدارس الشراكة الدولية

ISP للعب الشطرنج في البطولات عبر الإنترنت أو الحضور الشخصي .

ا حقيقية للطلاب لرفع مستوى الوعي حول حقوق وحماية الشباب المهمشين الذين ستريت تشايلد يونايتد- تقدم فرصً

يقضون أوقاتهم في الشارع. يمكن أن يتضمن هذا المشروع مبادرات مثل إقامة يوم الأزياء في المدرسة، أو إنشاء حدث

مجتمعي، أو يوم للبيع في المدرسة أو حتى تنظيم حدث رياضي.

سيتم تنفيذ جميع عمليات فرص التعلم الدولية ILOS الخاصة بنا في نقاط مختلفة على مدار العام وسيتم نشرها حتى تتاح

لمجتمعنا بأكمله فرصة المشاركة في هذه التجارب. هناك العديد من الخيارات المتاحة لمساعدة طلابنا على تطوير مجموعة

من الكفاءات الحياتية، وتشجيعهم على التواصل والقيادة والابتكار، وتمكين جميع طلابنا من أن يصبحوا مواطنين

مسؤولين على مستوى عالمي.
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  Well-being at Aspen Heights

Redah Khan
School Counsellorr

Welcome to all our new and returning families! I hope this message finds you
well as we embark on another exciting academic year at Aspen Heights. My
name is Mrs Khan and this year I’ll be continuing to provide guidance and
support to our students and families. This week I’d like to shed light on the
importance of establishing routines, particularly to children’s well-being.

Children thrive in environments that offer structure and predictability. Establishing routines not only
makes life more manageable for parents but also plays a pivotal role in promoting mental health and
well-being in our young learners. Here's why routines matter:

Sense of Security: Routines create a sense of security and
stability in a child's life. Knowing what to expect helps reduce
anxiety and fear.

Time Management: Routines teach children valuable time-
management skills. They learn to allocate time for homework,
play, chores, and other activities, fostering a sense of
responsibility.

Healthy Habits: Regular routines encourage the development
of healthy habits. From consistent sleep patterns to balanced
nutrition and regular 

Emotional Regulation: Children who follow routines are better
equipped to regulate their emotions. Predictable schedules
help them manage stress and deal with challenging
situations more effectively.

Academic Success: Routines support academic success.
They enable students to establish study habits, complete
assignments on time, and manage their school workload
more efficiently.

Creating and maintaining routines can be a challenge, but
the rewards for your child's mental health and well-being
are well worth the effort. Here are some tips to help you get
started

Realistic Goals: Begin with small, age-appropriate routines.
 Consistency: Stick as closely to routines as possible for adaptation and success.
 Involve Your Child: Let them have a say in their schedule.
 Flexibility: Allow adjustments when needed.
Lead by Example: Set a positive example with your own routines.

Remember, by prioritizing routines in your child's life, you are laying the foundation for their well-being,
and future success. Should you have any concerns about the well-being of your child or require
support please feel free to email me at rkhan@ahbs.ae . Have a lovely weekend!









أول أسبوع لي في المدرسة، شعرت بالسعادة، لأنني رأيت أصدقائي

واستمتعت معهم كثيرًا في هذا اليوم.

    عائشة

السلام عليكم 

أنا اسمي سلطان في الصف الثامن، وكان الأسبوع الأول لي في
ا، حيث تعرفت على الطلاب في صفي الجديد. المدرسة ممتعً

أدعو الله التفوق والنجاح وأنْ أكون من المتفوقين في المدرسة 
- سلطان الحمادي               

أشعر بالسعادة والفرح في أول أسبوع لي في المدرسة، واشتقت

لزملائي وأصدقائي حيث أنني لم أراهم خلال إجازة الصيف                                       

رهف - السنة السادسة 

هذا الأسبوع كان أول أسبوع لي في مدرستي، وأنا متحمسة كثيرًا،

وأشعر بالفرح والسعادة لأرى أصدقائي مرة أخرى في المدرسة 

                                             زينة مؤيد - السنة الخامسة 

أهذا الأسبوع استمتعت في مدرسة أسبن هايتس، لأنه أول أسبوع لي

في السنة السادسة، وتعلمنا كثيرًا والتقيت بزملائي الجدد

  قيس - السنة السادسة

أنا كنت متحمسةً وسعيدةً مع أصدقائي هذا الاسبوع، وأحبُّ الدراسة و
المدرسة.         ميثاء - السنة السادسة
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School Counsellor
R E D A H  K H A N

POSITIVE DISCIPLINE IN EVERYDAY
PARENTING 

8 Consecutive Weeks  

PARENTING COURSE

Build stronger, more positive relationships with your
children

STARTING 
MID SEPTEMBER
Register here

FOR MORE INFO CONTACT:

        kmorgan@ahbs.ae  
        rkhan@ahbs.ae

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSfkr69YIFI1ZLbPWqPmbQVGtd8Ag6t5Lfaj6aYBGahgOkWTAQ/viewform

